

ການຮັບຄວາມຊ່ວຍເຫຼືອເລື່ອງໃບບິນຂອງທ່ານ

ສັງລວມກ່ຽວກັບນະໂຍບາຍວ່າດ້ວຍການຊ່ວຍເຫຼືອດ້ານການເງິນຂອງ Texas Health

Texas Health Resources ແລະ ໂຮງໝໍໃນເຄືອຂ່າຍຂອງເຂົາເຈົ້າສະແໜງໃຫ້ການຊ່ວຍເຫຼືອດ້ານການເງິນພາຍໃຕ້ນະໂຍບາຍວ່າດ້ວຍການຊ່ວຍເຫຼືອດ້ານການເງິນຂອງ Texas Health. ສິ່ງນີ້ອາດຈະນຳໃຊ້ໄດ້ກັບທຸກຄົນທີ່ໄດ້ຮັບການບໍລິການໃນໂຮງໝໍຈາກໂຮງໝໍຂອງ Texas Health ຫຼືໂຮງໝໍໃນເຄືອ. ນະໂຍບາຍວ່າດ້ວຍການຊ່ວຍເຫຼືອດ້ານການເງິນ, ມີຄຳຮ້ອງຂໍການຊ່ວຍເຫຼືອດ້ານການເງິນ ແລະ ສັງລວມແບບໃຊ້ໄພສາທິເຂົ້າໃຈງ່າຍໃຫ້ເປັນພາສາອັງກິດ ແລະ ພາສາສະເປນ ແລະ ພາສາອື່ນໆຖ້າຕ້ອງການ. ການຊ່ວຍເຫຼືອດ້ານການເງິນບໍ່ໄດ້ນຳໃຊ້ກັບໃບບິນຈາກທ່ານໝໍ, ຫ້ອງແລັບພາຍນອກ ຫຼືຜູ້ໃຫ້ບໍລິການດູແລເບື້ອງເບື້ອງສະພາບອື່ນໆທີ່ແມ່ນໂຮງໝໍ.

ຂ້ອຍມີຄຸນສົມບັດໄດ້ຮັບການຊ່ວຍເຫຼືອດ້ານການເງິນແນວໃດ?

ທ່ານສາມາດຮ້ອງຂໍຄວາມຊ່ວຍເຫຼືອເລື່ອງໃບບິນຂອງທ່ານໄດ້ທຸກເວລາໃນລະຫວ່າງການພັກເຊົາຢູ່ໂຮງໝໍ ຫຼືຂະບວນການຮຽກເກັບເງິນຂອງທ່ານ. ພວກເຮົາຈະກຳນົດວ່າທ່ານຕົວໜ້າຫຼາຍປານໃດ ໂດຍການກວດເບິ່ງລາຍຮັບ, ຊັບສິນ ຫຼືຊັບພະຍາກອນອື່ນ. ຖ້າລາຍຮັບປະຈຳປີຂອງທ່ານໜ້ອຍກວ່າ ຫຼືເທົ່າກັບ 200% ຂອງເກນຄວາມທຸກຍາກຂອງລັດຖະບານກາງໃນປັດຈຸບັນ, ທ່ານອາດຈະໄດ້ຮັບບາງການຊ່ວຍເຫຼືອດ້ານການເງິນ.

ສາມາດເບິ່ງເກນຄວາມທຸກຍາກຂອງລັດຖະບານກາງໄດ້ທີ່: <http://aspe.hhs.gov/poverty/index.cfm>.

ທ່ານອາດຈະມີຄຸນສົມບັດໄດ້ຮັບຄວາມຊ່ວຍເຫຼືອທັງໝົດ ຫຼືບາງສ່ວນຂອງໃບບິນຄຳເປັນປົວໃນໂຮງໝໍຂອງທ່ານ. ຄວາມຊ່ວຍເຫຼືອແມ່ນອີງໃສ່ອັດຕາເລືອນໄດ້ທຳມະຊາດເຖິງລາຍຮັບປະຈຳປີ ແລະຂະໜາດຄອບຄົວຂອງທ່ານ.

ຂ້ອຍສາມາດຂໍຄວາມຊ່ວຍດ້ານການເງິນໄດ້ແນວໃດ?

ເພື່ອເອົາສຳເນົາຂອງຄຳຮ້ອງຂໍການຊ່ວຍເຫຼືອດ້ານການເງິນພາຍໃນ ຫຼືນະໂຍບາຍວ່າດ້ວຍການຊ່ວຍເຫຼືອດ້ານການເງິນ ໃຫ້ໄປທີ່: www.TexasHealth.org/Financial-Assistance.

ນອກນັ້ນ ທ່ານຍັງສາມາດໄປເອົາສຳເນົາສະບັບເຈ້ຍຟຣີໄດ້, ຂໍເອົາສຳເນົາຟຣີທາງໄປສະນີ, ຫຼືຮັບຄວາມຊ່ວຍເຫຼືອເລື່ອງການຮ້ອງຂໍດ້ວຍຕົນເອງຢູ່ທີ່ໂຮງໝໍຂອງ Texas Health Resources ທຸກແຕ່ງໃນພະແນກຮັບຄຳເຈັບ ຫຼືຢູ່ທີ່ 500 E. Border Street, Suite 1200, Arlington, Texas 76010. ທ່ານສາມາດຂໍຄວາມຊ່ວຍເຫຼືອ ເລື່ອງນະໂຍບາຍວ່າດ້ວຍການຊ່ວຍເຫຼືອດ້ານການເງິນ ຫຼືການຮ້ອງຂໍການຊ່ວຍເຫຼືອໄດ້ໂດຍການໂທຫາ

ພະແນກບໍລິການລູກຄ້າທີ່ໂທ 800-890-6034. ໃນບາງກໍລະນີ ທ່ານອາດຈະໄດ້ຮັບການຊ່ວຍເຫຼືອດ້ານການເງິນຈາກໂຮງໝໍ ໂດຍບໍ່ຕ້ອງມີການສະໝັກຂໍ.

ເອກະສານ

ທ່ານມີຄວາມຮັບຜິດຊອບສຳລັບການສະໜອງໃຫ້ຂໍ້ມູນກ່ຽວກັບ ຜົນປະໂຫຍດດ້ານສະພາບ, ລາຍຮັບ, ຊັບສິນຂອງທ່ານ ແລະ ເອກະສານອື່ນໆໃດໜຶ່ງທີ່ຈະຊ່ວຍສະແດງໃຫ້ເຫັນວ່າທ່ານມີຄຸນສົມບັດ. ເອກະສານອາດຈະລວມມີໃບລາຍງານບັນລຸທະນາຄານ, ແບບຟອມອາກອນລາຍໄດ້, ຂວັນໃບເຊັກ ຫຼືຂໍ້ມູນອື່ນ.

ການດູແລເບື້ອງເບື້ອງສຸກເສີນ ແລະ ຈຳເປັນທາງການແພດ

ຖ້າທ່ານມີຄຸນສົມບັດໄດ້ຮັບຄວາມຊ່ວຍເຫຼືອເລື່ອງໃບບິນຂອງທ່ານ, ທ່ານຈະບໍ່ຖືກຮຽກເກັບເງິນສຳລັບການດູແລເບື້ອງເບື້ອງສຸກເສີນ ຫຼືຈຳເປັນທາງການແພດຫຼາຍກວ່າຈຳນວນເງິນທີ່ຮຽກເກັບໂດຍທົ່ວໄປນຳຄົນທີ່ມີຄວາມຄຸ້ມຄອງສຳລັບການດູແລເບື້ອງເບື້ອງປະເພດດຽວກັນ. ເພື່ອກຳນົດຈຳນວນເງິນທີ່ຮຽກເກັບໂດຍທົ່ວໄປ ພວກເຮົາໃຊ້ວິທີການເບິ່ງຄົນ (ພວກເຮົາບຽບທຽບຈຳນວນເງິນທີ່ຈ່າຍໂດຍຄົນເຈັບທີ່ໄດ້ຮັບຄວາມຄຸ້ມຄອງ ແລະ ບໍລິສັດປະກັນໄພຂອງເຂົາເຈົ້າໃນປີກ່ອນນີ້).

ກົດຈະກຳເກັບໜີ້

ໃບບິນທີ່ບໍ່ຖືກຊຳລະພາຍໃນ 120 ວັນ ຫຼັງຈາກວັນທີ່ຮຽກເກັບເງິນຄັ້ງທຳອິດ ອາດຈະຖືກລາຍງານຢູ່ໃນປະຫວັດສິດເລືອຂອງທ່ານ ຫຼືຂອງຜູ້ຄົນປະກັນຂອງທ່ານ. ທ່ານ ຫຼືຜູ້ຄົນປະກັນສາມາດຂໍຄວາມຊ່ວຍເຫຼືອເລື່ອງໃບບິນຂອງທ່ານໄດ້ທຸກເວລາໃນລະຫວ່າງຂະບວນການເກັບໜີ້ໂດຍການຕິດຕໍ່ຟຳຍບໍລິການລູກຄ້າທີ່ໂທ 800-890-6034.

